
ŠTEPANJSKO NASELJE

Žulna v̂,« . ..a,cin naselju ob smrti predsednika Jusipa Broza Tita j^
bila v avli OŠ Karla Destovnika-Kajuha. O Titu — revolucionarju,
borcu, humanistu in vizionarju je zbranim krajanom, ki so do zadojega
kotička napolniG solsko avlo, spregovoril predsednik skupščine KS
Franc Rqc HVASTIJA

SREDI MAJA ODPRT VRTEC
Novi vrtec v Štepanjskem naselju bi po prvotnih načrtih morali od-

preti že jariuarja letos. Toda ker kljub večkramim razpisom niso dobili
dovolj vzgojiteljic, je bil slovesno odprt šele 14. maja. Mestna skupnost
otroškega varstva je namreč zagotovila osem vzgojiteljic — pripravnic.
karjjc še vedno premalo. Obenem pa to tudi ni najbolje, saj pripravnicc
še nimajo opravljenega zaključnega izpita in zato pri delu niso samo-
stojne. V vrtcu so si morali pomagati tako, da so vse vodje oddclko\
prevzele delo v skupinah in mentorstvo nad pripravnicami, sevedč
poleg svojega rednega organizacijskega dela. Tako je pet vzgojiteljic i;
vrtca Otona Župančiča prišlo delat v novega in bo skupaj s šestimi pri-
pravnicami in prav tolikimi medicinskimi sestrami skrbelo za približnc
2S0 predšolskih otrok.

Zagotovili kakovostno varstvo in vzgojo v teh razmerah ne bo lahko
še zlasti zato, ker bodo pripravnice veliko odsotne, saj morajo do sep-
tembra opraviti zaključni izpit, verjetno pa bodo vmes imele ludi letni
dopust. Na jesen bo nekoliko bolje. Prišle bodo štiri vzgojiteljice, ki sc
se ja\ile na objavo, pa dve štipendistki, ostale pa bodo tudi štiri pri-
pravnice. Za dve vzgojiteljici pa upajo, da ju bodo še dobili .Glede na
sedanje število vzgojiteljic, nesamostojno delo pripravnic, bližino do-
pusiniških dni in dejstvo, da z malo šolo in drugim organiziranim delom
v sluipinah ni več mogoče pričeti, se zastavlja vprašanje, če je čas za od-
prlje vrtca res najbolj primeren. Morda bi bilo bolje počakati do sep-
lembra ali pa odpirati oddelke postopoma, pač v skladu z možnosimi

D. J

Nedavno sem se udeležil treninga judoistov v OS Karla Destovni-
ka-Kajuha. Naključje je hotelo, da sem se prvi oglasil med prizadev-
njmi tekmovalci tega šporla v našera naselju. \i pogovora pa sem zve-
dei, da je to edini klub te vrste v naši občini. Treningi so trikrat na »eden
ob večernih urah <ob ponedeljkih, torkih in četrtkih od pol sedme do
pol devete ure). Vodi jih trener Aljoša Redžepovič, pri delu pa mu po-
magata namestnika Brane Vitamvas in Božo Četič (ml. mladinca). Na
trenig redno prihaja okoli 23 pionirjev in mladincev. Klub je bil usta-
novljen iani v jeseni pod imenom JUDO KLUB GOLOVEC. S sredstvi
za nabavo novih biazin in kimon so v velikih težavah in jih kupujcjo
sami. Da jjc delovanje kluba res smotrno in uspešno, naj navedem nekaj
nastopov in njibovih uspehov. Lani je na Avramovičevem pokalu v Za-
grebu dosegd pkmir Jani Alkbatib prvo mcsto med pionirji. letos pa na
memorialu Zvonka Runka v Ljubljani v kategoriji do 29 kg Jani Alkha-
tib 1. mesto in Dadi Alkhalib, v kategoriji do 42 kg pa ml. mladinec
Igor Fagina 3. mesto.

Pobvale vredno je tudi, da so vsi tekmovalci zelo vzomi učenci.
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